
 

Protokół Nr 57/2021 
 
z posiedzenia Komisji  Budżetów i Finansów Rady Miejskiej w Nakle nad Notecią odbytego w 
dniu  26.04.2021 r. w Nakle nad Notecią pod przewodnictwem Ewy Haberskiej. Posiedzenie 
rozpoczęto o godz.09.00, zakończono o godz.  13.00 
 
Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu wg listy obecności: 

1. Ewa Haberska 

2. Katarzyna Borzych –Kubacka  

3. Monika Młynarczyk 

4. Jan Marciniak 

5. Jolanta Tadych 

 

Członkowie Komisji nieobecni usprawiedliwieni: 

1. -  

2. - 

3. - 

4. - 

 

Członkowie nieobecni nieusprawiedliwieni: 

1. - 

2. - 

3. - 

 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu wzięli udział: (nazwisko, imię, stanowisko, kogo 

reprezentuje): 

1. Tomasz Angielczyk- Skarbnik UMiG 

2. Piotr Kalamon- Zastępca Burmistrza 

3. Anna Nowak –Dyrektor WKŚ 

4. Angelika Szachta –Dyrektor WRN 

5. Ewa Tadrowska –Dyrektor MGOPS  



6. Anna Biniakowska –Dyrektor ZOOIR 

7. Rafał Leppert –Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

8. Paweł Malagowski – Główny Specjalista Wydział Inwestycji 

9. Antonii Żygowski – Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

 

Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie quorum: 
Stwierdzono quorum 

 

Omawiane tematy posiedzenia: 

Podczas posiedzenia komisja przeanalizowała szczegółowo uchwały dotyczące zmian w budżecie 

MiG. Zapoznano się z regulaminem dostarczania wody i odbioru ścieków. Regulamin został 

dostosowany do obowiązujących przepisów prawnych. Komisja zapoznała się z uchwałą 

dotycząca powstania Spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa. Zapoznano się z zasadami 

funkcjonowania programu SIM. Dyskutowano na temat budownictwa mieszkaniowego na 

terenie gminy. 

Omówiono uchwałę  dotyczącą nabycia prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w 

Polichnie. Omówiono uchwały dotyczące sprzedaży i dzierżaw działek na terenie gminy Nakło. 

Komisja zapoznała się z wnioskami dotyczącymi terenów Paterka, które wpłynęły do Urzędu. 

Zostaną one zaopiniowane na kolejnym posiedzeniu komisji. 

Dyskutowano na temat wzoru druku  o przyznanie dodatku mieszkaniowego i deklaracji o 

dochodach gospodarstwa domowego. Zapoznano się ze sprawozdaniem z działalności MGOPS 

za 2020 oraz z oceną zasobów społecznych. 

Omówiono projekt do którego  chcą przystąpić Szkoła Podstawowa nr 2 i ZSP nr 4 w Nakle 

n/Not. 

Komisja zapoznała się z rozwiązaniami dotyczącymi organizacji ruchu ustalającej 

jednokierunkowość w ciągu ulic Bydgoska –Dąbrowskiego. Komisja uważa, że należy ruch tak 

zorganizować aby jak najwięcej samochodów poruszało się obwodnicą.  

Komisja zapoznała się z wnioskami dotyczącymi zmiany planu zagospodarowania dotyczącego 

kolory dachu i opiniuje je negatywnie. Położenie paneli fotowoltaicznych nie ma wpływu na 

łamanie zasad zapisanych w planie zagospodarowania przestrzennego.  

Komisja zapoznała się z koncepcją zagospodarowania terenów w Nakle nad Notecią w rejonie ul. 

Karnowskiej i Baczyńskiego i Stanisława Lema. Wniosek o zmianę o przystąpienie do zmiany 

planu zagospodarowania przestrzennego opiniuje pozytywnie.  



Zapoznano się z tematem dotyczącym opracowania Planu Zrównoważonej Mobilności Miejskiej 

dla Bydgoskiego Obszaru Funkcjonalnego. 

Komisja zapoznała się z petycją  w sprawie poparcia Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu 

Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. Komisja przychyla się do Stanowiska Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Zapoznano się z wnioskiem dotyczącym złego oświetlenia i oznakowania w okolicach ulic 

Dąbrowskiego, Potulicka , Rynek.  

 

Przyjęte sprawozdania z realizacji wniosków Komisji: 

- 

 

Wnioski wysunięte przez Komisję: 

Komisja wnioskuje o przygotowanie informacji dotyczącej wpływów finansowych z tytułu 

powstania na terenie gminy farm wiatrowych.  

 

Opinie wydane przez Komisję:  

Przedstawione projekty uchwał komisja opiniuje pozytywnie 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano (miejscowość i data) 26.04.2021 r. 

 

 

Przewodniczący Komisji:  

Ewa Haberska 

 

Protokolant: 

Monika Młynarczyk 

 

Wykaz dokumentacji protokołu: 

- 

 

 


